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Jabbeke                      19 februari ’19 

 
 

Aan het college van Burgemeester en Schepenen 
Aan de algemeen directeur Dhr. Gabriel Acke 

 

 
 

Betreft: schriftelijke vraag – Heraanplant bomen – Snellegemstraat - 
                                          Bekegemstraat - 

 
Geachte, 

 
 

Na het rooien van bomen in de Snellegemstraat en de Bekegemstraat had ik 
graag een relevant antwoord op volgende vragen. 

 
• Is er een heraanplant op beide locaties voorzien? 

 
• Zo ja, wanneer zal het heraanplanten op deze locaties worden aangevat? 

 

• Zo ja, werd er een plan voor het heraanplanten op deze locaties 
opgemaakt? 

Graag een afschrift. 

 
• Zo ja, welke soort bomen zullen worden aangeplant? 

 

•  Zo ja, werd het heraanplanten voor deze locaties in een begroting 

ingeschreven? 

Zo ja, voor welk bedrag? 
 

 
  

Met vriendelijke groet, 
 

Reinhart Madoc  
Gemeenteraadslid 


